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2017 skulle gerne blive året, hvor vi får gjort Odense Kommune og dens politikere 
opmærksomme på vores udbygningsplaner. 
Der forestår et større arbejde, idet anlægsbudgettet forventes at ligge i nærheden af 21 
mio. kroner. Beregninger viser, at Odense Kommune skal deltage i finansieringen 
med et årligt driftstilskud på ca. 1,7 mio. kroner. 
 
I selvstyret håber vi på en ekstraordinær bevilling, således at vi kan fortsætte 
udskiftningen af trådhegnet omkring vore fodboldbaner på den anden side af åen. 
Herudover forventer vi, at påbegynde en udskiftning af vinduerne i hallens cafeteria. 
De gamle vinduer er efterhånden så utætte, at opvarmningen i cafeteriet er blevet 
temmelig kostbar.  
I forbindelse med isætning af de nye døre i forhallen er det blevet nødvendigt med 
opsætning af et varmetæppe i forhallen, således at vi undgår at kulde trænger ned i 
hallen, når dørene åbnes. 
Et andet stort problem som vi forsøger at gøre noget ved i 2017 er belysningen 
imellem øverste og nederste parkeringsplads samt belysningen til og på 
parkeringspladsen foran tennisanlægget. Området hører under kommunen, så vi kan 
kun skubbe på. 
 
Vi skal ligeledes have udskiftet en del af træstolperne i hegnet omkring 
tennisanlægget, idet disse mange steder er gået i forrådnelse. 
 
Vi har netop afholdt det 32. loppemarked i Paarup-Hallerne. Det var som sædvanlig 
en travl dag.  Besøgstallet var 808 og omsætningen var ca. 85.000 kroner. Det 
betyder, at vi kan forvente et overskud på godt 50.000 kr. 
 
Det er ligeledes vores plan at fortsætte vores juletræsarrangement, idet der stadig er 
stor interesse for dette arrangement.  
 
Herudover vil der opstå mange andre opgaver hen ad vejen. Men jeg er ikke i tvivl 
om, at vi nok skal få dem løst, når blot vi alle går til arbejdet i den sædvanlige 
positive TPI-ånd. 
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